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Από το υπ’αριθ 14 / 98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 308/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης  και λήψης απόφασης επί του 
5ου θέματος  «Αίτηση Θεόδωρου Μαυροματίδη για 
παραχώρηση κατεχόμενης κοιν/στης  δημοτικής 
έκτασης. 

 
       Σήμερα  22 Ioυνίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 18-6-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 
1. K. Aσλάνογλου Δ. Αδάμου  Γ. Μπαλτζής  
2. Ι. Κουρουζίδης Ε. Λελεκάκης  
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου  
4. Κ. Κόλβατζης Ο. Σιδηρόπουλος  
5. Κ. Βαφείδης Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα  
6. Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης  
7. Θ. Τέτος   Απόντες Πάρεδροι 
8. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 
9. Κ. Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 

10. Α. Μαρκούλης    
11. Α. Καραντουμάνης    
12. Λ. Τάκης    
13. Ε. Παναγιωτίδης    
14. Ε. Σοφιανίδης    
15. Χ. Παπαγεωργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά       τη     συζήτηση     της   υπ’ αριθ.     304/98 

απόφασης    προσήλθε ο κ.. Κ. Κόλβατζης. 
     Κατά    τη   συζήτηση    της       υπ’    αριθ.    315/98 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Δελαβερίδης, Δ.Ζαμάνης,Π.Αγαθαγγελίδης.  
      Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 317/98 απόφασης προσήλθαν 
οι κ. κ. Δ. Ζαμάνης, Π. Αγαθαγγελίδης και αποχώρησαν οι κ. κ. Α. 
Μαρκούλης, Δ. Ζαμάνης. 
       Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 324/98 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Α. Μαρκούλης. 

16. Γ. Χιονίδης 
17. Δ. Ζαμάνης 
18. Μ. Αδαλόγλου 
19. Π. Αγαθαγγελίδης 

   
   

 
 
 
 
 
 
 
 



  
 
Στη συνέχεια  ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι  αυτή η έκταση είναι 
στη συνέχεια του δημοτικού γκαράζ. Είναι μία έκταση 1,342 τ.μ.  Είναι παλιά η 
εισήγηση της επιτροπής τεχνικών και θεωρητικά έχει τις τυπικές προϋποθέσεις να 
εισαχθεί  για συζήτηση. Επειδή όμως  στα αμέσως επόμενα θέματα θα 
κουβεντιάσουμε τις πιθανότητες επέκτασης του σχ. πόλης Βέροιας, που θα φτάσει 
μέχρι την περιοχή του Διοικητηρίου και ενδεχόμενα να καταλάβει και αυτή την 
έκταση, εισηγούμαι ν΄ αναβληθεί το θέμα. Βέβαια απ΄ τη στιγμή που θ΄ αποφασισθεί 
από το  Δ.Σ. στη συνέχεια  να έρθει το θέμα, πριν από την ένταξη, να γίνει μία 
παραχώρηση τέτοιας έκτασης , γιατί δεν  θα μιλάμε για αγροτική έκταση  αλλά για 
οικοπεδική, που να  μπορεί να είναι δομήσιμη  για να μπορεί να χτίσει το δικό του 
σπίτι μιας κι έχει όλες τις τυπικές προϋποθέσεις χωρίς όμως να μιλάμε για 
παραχώρηση1,5 στρ. κατ΄ ουσίαν οικοπεδικής έκτασης. Ζητώ την αναβολή για να 
τακτοποιηθεί το θέμα με τον τρόπο που σας εξέθεσα. 
Πρόεδρος : Ακούσατε Κα Μαυροματίδου την εισήγηση του Δημάρχου. 
Μαυροματίδου : Πότε θα γίνει αυτό; Απ΄το 67 το κατέχουμε. 
Πρόεδρος : Σύντομα. Δεν μπορούμε τώρα να προχωρήσουμε σε παραχώρηση επειδή 
εκεί θα γίνει επέκταση του σχ. πόλης. 
 Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου ; 
Σύμβουλοι : Ναι. 

Και κάλεσε το Δ.Σ.  να αποφασίσει σχετικά. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη : 

1. Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2. Την ανάγκη αναβολής του θέματος προκειμένου να προχωρήσουν οι διαδικασίες 

ένταξης της περιοχής Διοικητηρίου στο σχ. πόλης Βέροιας και στη συνέχεια να 
εξεταστεί η αίτηση για παραχώρηση κοιν/στης  δημοτικής έκτασης. 

3. Τις διατάξεις  του άρθου 106 του ΔΚΚ  (ΠΔ  410/95). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 5ου θέματος  «Αίτηση Θεόδωρου 
Μαυροματίδη για παραχώρηση κατεχόμενης κοιν/στης δημοτικής έκτασης» 
προκειμένου  να προχωρήσουν οι διαδικασίες ένταξης της περιοχής Διοικητηρίου στο 
σχ.  πόλης Βέροιας και στη συνέχεια, πριν από την ένταξη, το θέμα να επανεξεταστεί. 



Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 308/ 1998 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

 Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ K. Kόλβατζης Χ. Παπαγεωργίου 

 Κ. Βαφείδης Γ. Χιονίδης 
 Α. Δελαβερίδης Δ. Ζαμάνης 
 Θ. Τέτος Μ. Αδαλόγλου 

                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ K. Πουλασουχίδης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
     
     
     

     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 5-8-98 

      Ο  ΔΗΜΑΡΧΟΣ  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


